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Trafikudvalget har i brev af 26. juli 2010 stillet mig følgende spørgsmål 1493 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1493:

"Når ministeren anser sammenhæng i den kollektive trafik for et indsatsområ-
de, der skal prioriteres meget højt, jvf. svar på spm. 1254 af 4. juni 2010, bedes 
ministeren redegøre for, hvorfor denne prioritering ikke finder anvendelse når 
det gælder om at koordinere anlægsarbejder, jvf. svar på spm. 1263 om koordi-
nation af immunisering af strækningen Lunderskov-Esbjerg med anlæg af nyt 
godsspor til Esbjerg Havn."

Svar:

Banedanmark koordinerer naturligvis gennemførelsen af vedtagne anlægs- og
fornyelsesprojekter. Der er på nuværende tidspunkt ikke truffet beslutning om 
yderligere elektrificering af det danske jernbanenet, udover Sydbanen som føl-
ge af beslutningen om etablering af Femern-forbindelsen. Der er heller ikke 
truffet beslutning vedrørende den konkrete gennemførelse af bedre sporfor-
bindelser til Esbjerg Havn.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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